
Protokoll	for	årsmøtet	i	Hunnedalen	velforening	2017-02-19	
	
Møtested:	Røde	Kors-huset,	Thiisabakken	3,	4010	Stavanger	
Tid:	15.	Februar	kl	1900	
Tilstede:	ca	100	medlemmer	
	
Saksliste:	
	

1. Valg	av	ordstyrer:	
Gabriel	Schanche	Gilje	ble	valgt.	

2. Godkjenning	av	innkalling	til	årsmøtet:	
Innkalling	ble	godkjent	

3. Valg	av	referent:	
Kjell	Dahle	ble	valgt	

4. Valg	av	medlem	til	å	medunderskrive	protokoll	for	årsmøtet:	
Kjellaug	Pollestad	ble	valgt	

5. Styrets	beretning:	
Årsberetning	ble	lest	av	Gabriel	Schanche	Gilje.	
Kommentarer	fra	medlemmene	om	parkering,	søppelcontainere,	brøyting,	bro	etc.	
ble	notert	av	styret	for	videre	behandling.	

6. Regnskap:	
Regnskapet	ble	gjennomgått	av	Nidunn	Sandvik.	
Regnskapet	ble	godkjent	uten	merknader.	

7. Brøyteregnskap:	
Regnskapet	ble	gjennomgått	av	Nidunn	Sandvik.	
Regnskapet	ble	godkjent	uten	merknader.	

8. Revisors	beretning:	
Revisors	beretning	ble	gjennomgått	og	godkjent	uten	merknader.	

9. Kontingent:	
Kontingent	ble	foreslått	uendret,	godkjent.	

10. Bevilgninger:	
Støtte	til	Røde	Kors:	kr	15000,-	
Støtte	til	Stavanger	Turistforening:	kr	10000,-	
Forslag	godkjent.	

11. Budsjett	2017	
Budsjett	ble	gjennomgått	av	Nidunn	Sandvik:	
Budsjett	ble	godkjent	uten	merknader.	

12. Valg:	
Etter	innstilling	fra	valgkomiteen	ble	nytt	styret	valgt	slik:	
• Leder:		 	 Gabriel	Schanche	Gilje	 Valgt	for	1	år	
• Nestleder:		 Jan	Halvor	Natlandsmyr	 Valgt	for	2	år	
• Kasserer:	 	 Nidunn	Sandvik		 	 Ikke	på	valg	
• Styremedlem:	 Gunvor	Voss	Tangerås	 Valgt	for	2	år	
• Styremedlem:	 Ståle	Størkersen	 	 Valgt	for	2	år	
• Varamedlem:	 Kjell	Dahle	 	 	 Valgt	for	2	år	
• Varamedlem:	 Sigbjørn	Haugseng	 	 Ikke	på	valg	 	



• Revisor:	 	 Gry	Berit	Lundal	 	 Valgt	for	2	år	
• Valgkommite:	 	

Olaug	Krag	 Valgt	for	2	år	
Geir	Olsen		 Ikke	på	valg	
Bodil	Downham	 Ikke	på	valg	
	

13. Innkomne	forslag	og	informasjonspunkter:	
• Info	om	asfaltering	av	parkeringsplasser	

FV	45	skal	reasfalteres	til	sommeren,	men	styret	anbefaler	at	vi	venter	med	
asfaltering	av	P-plasser	til	B&G	er	ferdig	med	sin	utbygging	slik	at	vi	får	
oversikt	over	behov.	

• Info	om	grusing	av	traseen	for	VA-rør.	
Det	vil	bli	for	kostbart	å	gjennomføre	grusing,	men	styret	følger	opp	saken.	

• Forslag:	Kjellaug	Pollestad	foreslår	å	opprette	en	nettside	med	info	om	
”Festers	rettigheter	overfor	bortfester/grunneiere”	på	hjemmesiden.	Styret	
ordner	dette.	

• Info	om	vegetasjon.	
Styret	oppfordrer	alle	hytteeiere	til	å	holde	nede	vegetasjon	i	dalen	for	å	sikre	
ferdsel	sommer	og	vinter.	Styret	avklarer	dette	med	grunneiere.	

14. Info	fra	VA-komiteen	
Leder	for	VA-komiteen	informerte	om	arbeidet	som	er	fullført	så	langt.	

	
	
Årsmøtet	takker	Geir	Skjong	som	går	ut	av	styret.	
	
	
Stavanger	15.02.21017	
	
	

	 	 	 	 	 	 	
..........................................	 	 	 	 .................................................	
Kjell	Dahle,	referent	 	 	 	 	 Kjellaug	Pollestad,	medunderskriver		
	

	


